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Sundhedsudvalget

Til:

Dato:

Ministeren for sundhed og forebyggelse

20. februar 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 318
Ministeren bedes oplyse, hvornår Sundhedsstyrelsen første gang er blevet 
opmærksom på eller har modtaget henvendelser om, at DRG-taksterne har 
betydet, at sygehusene havde en økonomisk fordel ved at sprede ambulante 
undersøgelser over flere dage, som det netop er kommet frem i Nordjylland. 
Ministeren bedes i forlængelse heraf oplyse, hvorfor Sundhedsstyrelsen ikke 
for længst har taget initiativ til at ændre DRG-taksterne, sådan at det ikke kan 
betale sig for sygehusene at sprede ambulante behandlinger over flere dage. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på elpecl@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand
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